
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

24 september    2019  KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      Närv 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP - 

Lage Bard                      LB Närv Lars Magnusson                  LM Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM - 

Andreé Holmström         AH - Berit Skärfve Gullbrand      BSG Närv 

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Ekonomi: Ekonomin är i balans, följer budgeten. 

6. Ärenden: Muddring av kanalen:  Provtagning av bottensediment har begärts av 

länsstyrelsen. Provtagning från projektstarten finns, vår synpunkt är att dess gäller då 

ingen produktionsverksamhet förekommer numera. Var de upptagna massorna skall 

placeras är inte klart. Alla detaljer bör lösas under vinter för att kunna starta arbetet till 

våren. Ett djup på 1 meter önskvärt. Vassklippning bör utföras i samband med 

kanalrensningen. Utställningen i fabriken får ej flyttas eller ändras vid uthyrning av 

lokalerna. Information om detta skall förtydligas.                                                                                           

Bron vid Sågaredammen skall repareras KGS beställer virke. Rigg till IF modellen 

kommer att beställas så snart priset är godkänt, Annika Särnmark håller i detta. 

7. Övrigt: Sommaren i Fabriken fullföljts enligt plan, motorträffen genomfördes dock 

redan onsdagen 26 juni. Musikstunden i kyrkan genomfördes under nio söndagar 

besöksantal 45 pers i snitt.  

Nästa möte: 19 november  2019. Kl 18,00     Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


